

## الاسم الرباعي واللقب

نور الهدى جواد كاظم سالم السلماوي



## الخبرات العملية

- تدريسية في كلية الزراعة/ جامعة واسط بصفة محاضر خارجي من عام ٢٠١٧ الى ٢٠٢٢
- تدريسية على الملاك الدائم من عام ٢٠٢٢ الى الان

## المؤهلات العلمية

- حاصلة على شهادة الدكتوراه من كلية علوم الهندسة الزراعية جامعة بغداد/ قسم علوم التربة والموارد المائية/ احياء التربة المجهرية

## الدورات التدريبية

- دورة تدريبية لبنات قدرات المتعنين الجدد من حملة الشهادات العليا
- دورات قانونية وادارية
- دورة ابتكار اعمال
- تطبيق متطلبات المعايير العراقية لجودة المختبرات وترميز المختبرات

## البحوث المنشورة

- ١- التغيرات المناخية والكاننات الحية المفيدة للنبات في التربة
- ٢- بعض التحولات المعدنية في ترب وحدة كتوف نهر دجلة واثرها في النمو النباتي
- ٣- تقييم مؤشر المخاطر البيئية للمعادن الثقيلة في بعض الترب الرسوبية الملوثة بمحافظه بابل
- ٤- تأثير الفيرميكوبوست في بقاء بعض مكونات السماد الحيوي في التربة ودور تداخلهما مع السماد الفوسفاتي في جاهزية بعض مغذيات التربة
- ٥- تأثير التسميد الحيوي والفيرميكوبوست والسماد الفوسفاتي في بعض صفات النمو والحاصل للقرنابيط *Brassica oleracea Var.botrytis*
- ٦- تأثير التداخل لفطر المايكورايزا والازتوباكتر والفحم الحيوي في تحسين نوعية الخيار وصحة الترب

## معلومات الاتصال

|          |    |
|----------|----|
|          | ☎  |
|          | ✉  |
|          | 👤  |
|          | 📅  |
|          | 📁  |
| واسط     | 📍  |
| العراقية | 🇮🇶 |
| العربية  | 🌐  |

## العنوان الوطني

تدريسي

## المهارات

## اللغات



## Name & Personal Brief

Noor alhuda Jawad   Kadhim Salim Al.Silmawy

### Contact Info

|  |                     |
|--|---------------------|
|  | Phone No            |
|  | Email               |
|  | Sex :               |
|  | Birthday :          |
|  | Social status :     |
|  | Residence :         |
|  | Nationality : Iraqi |
|  | Language : Arabic   |

### Skills

### Languages

### Experience

- Teaching at the College of Agriculture/Wasit University as an external lecturer from 2017 to 2022
- Teaching on permanent staff from 2022 until now

### Education

- She holds a doctorate degree from the College of Agricultural Engineering Sciences, University of Baghdad/Department of Soil Sciences and Water Resources/Soil Microbiology.

### Courses

- A training course to build the capabilities of new recruits who hold advanced degrees
- Legal and administrative courses
- Business innovation course
- Applying the requirements of Iraqi standards for laboratory quality and laboratory coding

### Published articles

- Climate changes and beneficial organisms of plants in the soil
- EFFECT OF BIOFERTILIZER, VERMICOMPOST AND PHOSPHATE FERTILIZER ON GROWTH AND YIELD OF CAULIFLOWER (Brassica oleraceae Var. botrytis)
- Evaluation of Environmental Risk Index for Heavy Metals in Some Sedimentary SoilsPollution of Babylom Governorate
- Effect of Vermicompost on Survival of Bacterial Biofertilizer in Soil and Role of Interaction With Phosphate Fertilizer on Availability of Soil Nitrogen and Phosphorous.
- Climat changes and beneficial organisms of plants in the soil.
- Evaluating the Interaction of Mycorrhizal Fungi, Azotobacter, and Biochar in Enhancing Cucumber Productivity and Soil Health